

6D5N NATURE'S PARADISE - NEPAL (INP)

圣地天堂尼泊尔

Kathmandu / Nagarkot / Pokhara

加德满都 / 纳加阔特 / 博卡拉

RELIANCE 誠信

Day 1

Departure + Arrival at Kathmandu

- Arrival at Tribhuvan International Airport, Kathmandu.
- Traditional welcome and transfer to hotel.
- Tour briefing by tour assistant followed by welcome drink and dinner at hotel.
- Meals included : dinner.

Day 2

Kathmandu → Nagarkot (52min)

- Visit **Kathmandu Durbar Square** that houses the Hanuman Dhoka and Kumari Temple.
- Visit the **Kumari temple**— the temple of living goddess, and **Kasthamandap**— the wooden temple built from the wood of a single tree.
- See the **Boudhanath Stupa**, one of the world's biggest and oldest stupas.
- After lunch, proceed to **Bhaktapur Durbar Square** for sightseeing. View the the Lion Gate, the Golden Gate, the Palace of Fifty-five Windows, the Art Gallery and the Statue of King Bhupatindra Malla.
- Depart to **Nagarkot** to view Mount Everest as well as other snow-topped peaks of the Himalayan range of eastern Nepal.
- Meals included : breakfast, lunch and dinner.

Day 3

Nagarkot → Pokhara (4h 50min)

- After breakfast, leave for Pokhara. Enjoy the beautiful scenery of the **Himalayan** ranges.
- Experience the life of the local villagers working on their paddy fields.
- Optional program includes exciting white water rafting, and a cable car ride to the famous Manakamana Temple.
- Meals included : breakfast, lunch and dinner.

Day 4

→ Pokhara

- Early morning sunrise tour at **Sarangkot Hill**.
- Return to the hotel for breakfast. Proceed for a city sightseeing tour covering **Devi's Falls** also known as Patale Chhango and the **International Mountain Museum**.
- Proceed for a boat ride on the famous **Fewa Lake**. View **Barahi Temple**.
- Meals included : breakfast, lunch and dinner.

Day 5

Pokhara → Kathmandu (4h 11min)

- Morning departure to Kathmandu and free time at **Thamel** for souvenir shopping.
- Meals included : breakfast, lunch and dinner.

Day 6

Kathmandu + Depart Home

- Have breakfast and enjoy free time till transfer to international airport for departure flight home.
- Meals included : breakfast

第1天

飞往 + 抵达加德满都

- 抵达加德满都特里布万国际机场。
- 传统的欢迎，并送往酒店休息。
- 抵达后，下榻酒店及领队讲解行程。享用酒店备有的迎宾饮料及晚餐。
- 膳食包含：晚

第2天

加德满都 → 纳加阔特 (52分钟)

- 游览**加德满都杜巴广场**，参观老皇宫和童女神庙。
- 参观**库玛丽寺**-活女神庙，是一座带有天井的三层围楼式建筑及独木庙-整个建筑的木材都来自一棵娑罗双树。
- 欣赏**博拿佛塔**，世界最大和最古老的佛塔之一。
- 午餐后，前往**巴德岗杜巴广场**观光。游览狮门，黄金门，巴德岗55窗宫，艺术馆和布帕廷德拉-马拉国王雕像柱。
- 前往**纳加阔特**，远眺珠穆朗玛峰及东部的尼泊尔。
- 膳食包含：早，午，晚

第3天

纳加阔特 → 博卡拉 (4小时50分钟)

- 早餐后，启程前往博卡拉。欣赏美丽的山谷，河流，梯田及不同的**喜马拉雅山脉**的迷人风景
- 体验当地村民稻田的生活。
- 自费方案包括令人兴奋的泛舟及乘坐缆车到著名的玛纳卡玛纳神庙。
- 膳食包含：早，午，晚

第4天

博卡拉

- 一大清早，展开日出之旅，**莎朗阔**。
- 返回酒店，享用早餐。展开观光游包括**大卫瀑布**，也称为Patale Chhango和**国际登山博物馆**。
- 最后，乘坐帆船到著名的**费瓦湖**。观赏**巴拉赫神庙**。
- 膳食包含：早，午，晚

第5天

博卡拉 → 加德满都 (4小时11分钟)

- 早晨，前往加德满都和自由活动于**塔美**，购买纪念品。
- 膳食包含：早，午，晚

第6天

加德满都 + 抵达家园

- 享用早餐及休闲活动。
- 前往国际机场，返回家园。
- 膳食包含：早



Barahi Temple
巴拉赫神庙



Nagarkot
纳加阔特



Boudhanath Stupa
博拿佛塔



Kumari Temple
库玛丽寺

PAX	Ground Arrangement Only				APT Tax	Tipping
	ADT	CHD/WB	CHD/NB	SGL SUPP	RM	RM